
 
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 

Από το υπ’ αριθ. 17/2012 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

Αρ. απόφ. 485/2012                                                      
Π ε ρ ί λ η ψ η 

Μη επιβολή προστίμου σε παραβάτη αυθαίρετης 
διαφήμισης. 

 
         Σήμερα 27 Αυγούστου του έτους 2012 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 18:00 συνήλθε σε 
τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου 
Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 23-8-2012 γραπτή 
πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Δημοτικών & 
Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων, τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου 
Νέων και στην Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 και του άρθρου 7 
του Ν. 3443/2006. 
          Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού επί 
συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  35 μέλη: 
 

                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 
1)Δ. Δάσκαλος, 2)Μ. Σουμελίδης, 3)Θ. Θεοδωρίδης, 4)Γ. 
Μιχαηλίδης, 5)Α. Λαζαρίδης, 6)Ν. Τσιαμήτρος, 7)Β. 
Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου, 8)Π. Παυλίδης, 9)Τ. 
Χατζηαθανασίου, 10)Θ. Αγγελίνας, 11)Λ. Πουλασουχίδης, 12)Κ. 
Βοργιαζίδης, 13)Ν. Μωυσιάδης, 14)Χ. Κούτρας, 15)Ν. 
Μαυροκεφαλίδης, 16)Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου, 17)Α. Καγκελίδης, 
18)Μ. Παπαϊωάννου, 19)Θ. Κορωνάς, 20)Γ. Κάκαρης, 21)Β. 
Παπαδόπουλος, 22)Κ. Κουτσαντάς, 23)Λ. Τσαβδαρίδης, 24)Α. 
Νεστορόπουλος, 25)Α. Γκαμπέσης, 26)Κ. Κοστογλίδου, 27)Β. 
Γιαννουλάκης, 28)Χ. Τσιούντας, 29)Ε. Γουναράς, 30)Γ. Σουμπέκας, 
31)Κ. Παναγιωτίδης, 32)Δ. Γκέκα, 33)Α. Παπαδόπουλος, 34)Γ. 
Μελιόπουλος, 35)Ι.Αγγέλογλου. 

Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου, 
Π.Τσαπαρόπουλος, Κ.Συμεωνίδης, 
Α.Βεσυρόπουλος, Σ.Κουμτσίδης, 
Ι.Σοφρόνωφ. 

Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων                                              Παρών Πρόεδρος 
         & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               Τ.Σ. Νέων 

Η. Τσιαμήτρος, Χ. Δουλγερίδου, Ι. Λιάτσιου, Ε. Εμμανουηλίδης, 
Ι.Παπαδόπουλος, Ν. Αγγέλου. 

Κ.Καπανίδης 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Δ. Κουλουριώτης, Θ. Σούλας, Σ. Κρομμύδας, Η.Σοφιανίδης,  Σ. Μισοκέφαλος, Α. Βοργιαζίδου, Α. Πέτρου, Ε. Κελεσίδης, Α. 
Κακαγιάννης, Α.Ορφανίδου, Η. Μπατσαράς, Σ. Ρίσσου, Γ. Οικονόμου, Ι. Χειμώνας, Κ. Νένος, Χ. Τσανασίδης, Ι. 
Καπετανίδης, Π. Ποταμόπουλος, Π. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 

 
Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση προσήλθαν οι κ.κ. Α.Παπαδόπουλος, Γ.Κάκαρης, Δ.Δάσκαλος και 
αποχώρησαν οι κ.κ. Λ.Τσαβδαρίδης, Μ.Σουμελίδης, Ν.Τσιαμήτρος και Θ.Κορωνάς. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 476/2012 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ν.Μωυσιάδης, Β.Γιαννουλάκης, Ε.Γουναράς και προσήλθε ο 
κ.Χ.Τσιούντας. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 478/2012 απόφασης προσήλθε ο κ.Ν.Μωυσιάδης. 
4) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 479/2012 απόφασης προσήλθε ο κ.Μ.Σουμελίδης και αποχώρησε η κ.Χ.Γαϊτάνου. 
5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 484/2012 απόφασης προσήλθε ο κ. Β.Γιαννουλάκης. 
6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 485/2012 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Χ.Γαϊτάνου, Ν.Τσιαμήτρος, Ε.Γουναράς, και αποχώρησαν οι 
κ.κ. Γ.Μιχαηλίδης, Τ.Χατζηαθανασίου, Μ.Σουμελίδης και Κ.Κοστογλίδου. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 486/2012 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Κ.Παναγιωτίδης, Α.Καγκελίδης, Ν.Τσιαμήτρος, 
Β.Γιαννουλάκης, Α.Λαζαρίδης, Ι.Αγγέλογλου και Δ.Δάσκαλος και προσήλθε ο κ. Τ.Χατζηαθανασίου. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 487/2012 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ε.Γουναράς, Τ.Χατζηαθανασίου και Ν.Μωυσιάδης και 
προσήλθαν οι κ.κ. Α.Καγκελίδης, Β.Γιαννουλάκης, Α.Λαζαρίδης, Θ.Κορωνάς. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 496/2012 απόφασης προσήλθε ο κ.Ι.Αγγέλογλου. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 497/2012 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Κ.Παναγιωτίδης, Ν.Τσιαμήτρος, Δ.Δάσκαλος, Ν.Μωυσιάδης 
και αποχώρησαν οι κ.κ. Α.Παπαδόπουλος και Κ. Κουτσαντάς. 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 501/2012 απόφασης αποχώρησε ο κ. Γ.Μελιόπουλος. 
12) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 512/2012 απόφασης αποχώρησε ο κ. Ν.Τσιαμήτρος. 



Πρόεδρος: Θα επιθυμούσα, αν είναι δυνατόν, να προτάξουμε όλα τα θέματα που 
έχουν σχέση με την επιβολή ή μη προστίμου σε παραβάτες αυθαίρετης διαφήμισης, 
καθώς είναι παρόντες στη συνεδρίαση αρκετοί εκπρόσωποι των εταιριών. 

Προτείνω επίσης να συζητήσουμε ως πρώτο από όλα αυτά τα θέματα, την επιβολή 
ή μη προστίμου στην έβδομη εταιρία του 23ου θέματος. 

Συμφωνεί το σώμα; 
Μέλη: Ναι.   
Στη συνέχεια, αφού δέχθηκε το συμβούλιο να προταχθεί το 23ο θέμα του 2ου  

θέματος της ημερήσιας διάταξης,  ο πρόεδρος εισηγούμενος το θέμα έθεσε υπόψη του 
συμβουλίου το από 2-7-2012 εισηγητικό σημείωμα της αντιδημάρχου Ελισάβετ 
Αρχοντάκη, που έχει ως εξής: 

Η Δημοτική Αστυνομία Βεροίας μας απέστειλε τις παρακάτω Εκθέσεις 
Βεβαίωσης Παράβασης που αφορούν Παράνομη Αφισοκόλληση ή Αφισσορύπανση των 
αναφερόμενων για κάθε παράβαση ιδιοκτητών Καταστημάτων Υγειονομικού 
Ενδιαφέροντος. 
1. Η με αριθ.  πρωτ. 326/ 15-11-2011 Έκθεση Βεβαίωσης Παράβασης της 
Δημοτικής Αστυνομίας για αφισσορύπανση του Δήμου Εμμανουήλ του Θεμιστοκλή, 
καθώς τοποθέτησε αφίσες σε  στύλους  της ΔΕΗ με θέμα ¨Galla- περιοχή city gate studio 
live sotis volanis ,18/11¨ .  
2. Η με αριθ.  πρωτ. 327/ 22-11-2011 Έκθεση Βεβαίωσης Παράβασης της 
Δημοτικής Αστυνομίας για αφισσορύπανση της Κ.Ε. Δη.πε.θε. Βεροίας, καθώς 
τοποθέτησε αφίσες σε    στύλους  της ΔΕΗ και βιτρίνες κλειστών καταστημάτων με θέμα 
¨βρικόλακες…… 4 Δεκεμβρίου¨ .  
3. Η με αριθ.  πρωτ. 328/ 24-11-2011 Έκθεση Βεβαίωσης Παράβασης της 
Δημοτικής Αστυνομίας για αφισσορύπανση της Κ.Ε. Δη.πε.θε. Βεροίας, καθώς 
τοποθέτησε αφίσες σε    στύλους  της ΔΕΗ και βιτρίνες κλειστών καταστημάτων με θέμα 
¨Σταμάτης Κραουνάκης, η Νέα Μουσική Παράσταση……28 Νοεμβρίου¨ .  
4. Η με αριθ.  πρωτ. 337/ 08-12-2011 Έκθεση Βεβαίωσης Παράβασης της 
Δημοτικής Αστυνομίας για αφισσορύπανση της Γεωργιάδου Μαρίας του Παναγιώτη, 
καθώς τοποθέτησε αφίσες σε  βιτρίνες καταστημάτων με θέμα ¨Μελωδός – Μουσική 
Σκηνή live¨.  
5. Η με αριθ.  πρωτ. 338/ 08-12-2011 Έκθεση Βεβαίωσης Παράβασης της 
Δημοτικής Αστυνομίας για αφισσορύπανση του Μποζάμπαλη Βασιλείου του Δημητρίου, 
καθώς τοποθέτησε αφίσες σε  βιτρίνες κλειστών καταστημάτων και σε τοίχους 
οικοδομών με θέμα ¨ΤΑ-ΒΟΟ …11/12/2011¨.  
6. Η με αριθ.  πρωτ. 342/ 14-12-2011 Έκθεση Βεβαίωσης Παράβασης της 
Δημοτικής Αστυνομίας για αφισσορύπανση του Παπαδόπουλου Δημητρίου του Σάββα, 
καθώς τοποθέτησε αφίσες σε στύλους της ΔΕΗ, σε στύλους φωτεινών σηματοδοτών και 
σε ενδεικτικές πινακίδες με θέμα ¨Αλεξάνδρειο Μέλαθρο- Χρήστος Χολίδης- 
Χριστούγεννα 25Δεκ.¨.  
7. Η με αριθ.  πρωτ. 352/ 22-12-2011 Έκθεση Βεβαίωσης Παράβασης της 
Δημοτικής Αστυνομίας για αφισσορύπανση του Ουσταμπασίδη Αποστόλου του 
Γεωργίου, καθώς τοποθέτησε αφίσες σε στύλους της ΔΕΗ, με θέμα ¨25 Δεκεμ. & 1 
Ιανουαρ. Κ. Γαλανός- Βας. Νταντά , Κτήμα Αφροδίτη….¨.  
8. Η με αριθ.  πρωτ. 354/ 27-12-2011 Έκθεση Βεβαίωσης Παράβασης της 
Δημοτικής Αστυνομίας για αφισορύπανση της Καραπαναγιωτίδου Ε.- Ταραρά Κ. Ο.Ε.  
για το κέντρο ΣΕΙΡΙΟΣ , καθώς τοποθέτησε ξύλινα πλαίσια με αφίσες σε διάφορες 
πλατείες και σε συμβολές διαφόρων οδών της πόλης με θέμα  ¨Γιώργος Ζερβάκης 31 
Δεκεμ.¨. 
9. Η με αριθ.  πρωτ. 356/ 28-12-2011 Έκθεση Βεβαίωσης Παράβασης της 
Δημοτικής Αστυνομίας για αφισορύπανση της Καραπαναγιωτίδου Ε.- Ταραρά Κ. Ο.Ε.  
για το κέντρο ΣΕΙΡΙΟΣ., καθώς τοποθέτησε ξύλινα πλαίσια με αφίσες σε διάφορες 
πλατείες και σε συμβολές διαφόρων οδών της πόλης με θέμα  ¨Νικολαϊδης Στάθης 25 
Δεκεμ.¨. 



Σύμφωνα με το αρθ. 2 παρ. 1 του Ν. 2946/2001 « Η προβολή υπαίθριας 
διαφήμισης απαγορεύεται στους εξής χώρους ……ε. Σε επιφάνειες τεχνικών έργων φορέων 
του δημοσίου τομέα όπως αυτός προσδιορίζεται στο αρθ. 14 παρ 1 του Ν. 2190/1994 
(ΦΕΚ 28 Α΄) , όπως τοίχοι αντιστήριξης , γέφυρες , σήραγγες , το κατάστρωμα δρόμων και 
πεζοδρομίων,  καθώς και στύλοι και υποσταθμοί εγκαταστάσεων κοινής ωφέλειας.».   

Επίσης με το αρθ 3 παρ. 1 προβλέπεται ότι « οι Ο.Τ.Α. α΄ βαθμού καθορίζουν στα 
διοικητικά όρια τους, επαρκείς και πρόσφορους χώρους , στους οποίους και μόνον 
επιτρέπεται να τοποθετούνται ειδικά  διαμορφωμένα πλαίσια για την προβολή των 
διαφημίσεων….».    

Σύμφωνα με το αρθ. 5 παρ. 1 του Ν. 2946/2001 «Για την υπαίθρια διαφήμιση 
απαιτείται προηγούμενη άδεια η οποία χορηγείται με απόφαση του Δημάρχου ή του 
Προέδρου της Κοινότητας, ύστερα από αίτηση που συνοδεύεται από τα απαραίτητα 
στοιχεία για τον προσδιορισμό του τέλους και προηγούμενη καταβολή του τέλους 
διαφήμισης που προβλέπεται στο αρθ. 15 του Β.Δ. 24.9/20-10-1958 ¨Περί 
Κωδικοποιήσεως εις Ενιαίον Κείμενον Νόμου των ισχυουσών διατάξεων περί των 
προσόδων των Δήμων και Κοινοτήτων¨  (ΦΕΚ 171 Α΄), όπως τροποποιήθηκε και ισχύει».      

Επίσης σύμφωνα με το αρθ. 5 παρ. 2 του Ν. 2946/2001 «Για την χορήγηση άδειας 
προβολής υπαίθριας διαφήμισης ή για την τοποθέτηση πλαισίων διαφημίσεων σε ιδιωτικό 
κτίριο ή οικόπεδο, απαιτείται επίσης και η προηγούμενη γνώμη του αρμοδίου Τοπικού 
Συμβουλίου Μνημείων του Υπουργείου Πολιτισμού, καθώς και η γνώμη της πρωτοβάθμιας 
Ε.Π.Α.Ε…….Οι γνώμες του προηγούμενου εδαφίου παρέχονται μέσα σε προθεσμία ενός 
μηνός από την υποβολή της σχετικής αίτησης. Αν παρέλθει άπρακτη η ανωτέρω προθεσμία, 
η άδεια εκδίδεται χωρίς τις γνώμες αυτές.». 

Σύμφωνα με το άρθ. 8 του Ν. 2946/2001 προβλέπεται ότι το Δημοτικό 
Συμβούλιο, στα όρια του Δήμου του οποίου τελέστηκε η παράβαση, με απόφασή του, 
επιβάλει πρόστιμο που ανέρχεται από 500.000 δρχ. μέχρι 10.000.000 δρχ. ή 1.467,35 
ευρώ μέχρι 29.347,03 ευρώ, είτε στους διαφημιστές είτε στους διαφημιζόμενους που 
προβάλλουν υπαίθρια διαφήμιση εκτός των χώρων που καθορίζονται από τις διατάξεις 
του Ν. 2946/ 2001.  

Τέλος σύμφωνα με το άρθ. 10 παρ. 2 του Ν. 2946/2001 προβλέπονται ποινικές 
κυρώσεις ως εξής : «Με φυλάκιση μέχρι έξι μήνες και με χρηματική ποινή εώς ένα 
εκατομμύριο (1.000.000) δραχμές τιμωρείται όποιος παραβεί τις διατάξεις των 
περιπτώσεων β’, γ’, ε’ και στ’ της παρ. 1 και των περιπτώσεων α’ και γ’ της παρ. 2 του 
άρθρου 2 καθώς και …… όποιος προβάλει υπαίθρια διαφήμιση ή εγκαθιστά πλαίσια, 
χωρίς, την προβλεπόμενη από το άρθρο 5, άδεια».  

Στις ανωτέρω περιπτώσεις (1 εώς 10) επειδή υπάρχουν και περισσότερες  από μία 
παραβάσεις για τον ίδιο ιδιοκτήτη ,παραθέτουμε παρακάτω τα στοιχεία των ιδιοκτητών 
με τον αριθμό των παραβάσεων :   
1. Δήμου Εμμανουήλ του Θεμιστοκλή, κάτοικος Θεσ/νίκης, ΑΦΜ 125345845, 
ΔΟΥ Α΄ Θεσ/νικης, ΜΙΑ (1) παράβαση υπ’ αριθ. 1.    
2. Κ.Ε. Δη.πε.θε. Βεροίας, οδός Αντωνιάδη 19,τηλ. 2331078140, ΑΦΜ 090056631, 
ΔΟΥ Βέροιας, ΔΥΟ (2) παραβάσεις υπ’ αριθ. 2 και 3.  
3. Γεωργιάδου Μαρία του Παναγιώτη, οδός Πλατάνων 15, τηλ. 2331026397, ΑΦΜ 
041927657, ΔΟΥ Βέροιας, ΜΙΑ (1) παράβαση υπ’ αριθ. 4.  
4. Μποζάμπαλη Βασίλειος του Δημητρίου, οδός Ζ. Παπαντωνίου 31, τηλ. 
2331027159, ΑΦΜ 116033169, ΔΟΥ Βέροιας, ΜΙΑ (1) παράβαση υπ’ αριθ. 5. 
5. Παπαδόπουλος Δημήτριος του Σάββα, κάτοικος Τρικάλων Ημαθίας, τηλ. 
6932332757, ΑΦΜ 040599660, ΔΟΥ Αλεξάνδρειας, ΜΙΑ (1) παράβαση υπ’ αριθ. 6. 
6. Ουσταμπασίδης Απόστολος του Γεωργίου, κάτοικος Αλεξάνδρειας, τηλ. 
6936599370, ΑΦΜ 999191967 ΔΟΥ Αλεξάνδρειας, ΜΙΑ (1) παράβαση υπ’ αριθ. 7. 
7. Καραπαναγιωτίδου Ε.- Ταραρά Κ. Ο.Ε.,  οδός Μακροχώρι Βεροίας, τηλ. 
2331044500, ΑΦΜ 099844180, ΔΟΥ Βέροιας, ΔΥΟ (2) παραβάσεις υπ’ αριθ. 9 και 10.  
 Σύμφωνα και με το αρθ. 8 παρ. 2 του Ν. 2946/2001 καλείται το Δημοτικό Συμβούλιο 
Βέροιας να καθορίσει το ύψος του προστίμου και να το επιβάλει  για κάθε μία από τις 



προαναφερθείσες περιπτώσεις  παραβάσεων για καμία εκ των οποίων δεν έχει εκδοθεί η 
σχετική άδεια υπαίθριας διαφήμισης. 

Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Τσιλογιάννης: Τα θέματα από 14 μέχρι 23 είναι όμοια, είναι η αυθαίρετη διαφήμιση. Εάν 
πρέπει Πρόεδρε να τα πάμε με τη σειρά ή αν θα πρέπει το 23 να πάει στη θέση του 14, θα 
το κρίνετε εσείς.  

Στο 23ο θέμα υπάρχουν εννέα επιχειρήσεις, αλλά αν θέλουμε να απομονώσουμε 
και να πάμε στην επιχείρηση Καραπαναγιωτίδου Ε.-Ταραρά Κ. Ο.Ε. για το κέντρο 
«ΣΕΙΡΙΟΣ», καθώς επίσης και η με αριθμό 9 επίσης για την ίδια επιχείρηση η οποία 
αναφέρεται ότι τοποθέτησε ξύλινα πλαίσια με αφίσες σε διάφορες πλατείες και συμβολές 
διαφόρων οδών της πόλης με θέμα «Γιώργος Ζερβάκης, 31 Δεκεμβρίου». Άλλη πάλι με 
θέμα «Νικολαΐδης Στάθης, 25 Δεκεμβρίου».  

Με βάση τον νόμο 2946/2001 άρθρο 5, παράγραφος 1, για την υπαίθρια 
διαφήμιση απαιτείται προηγούμενη άδεια, η οποία χορηγείται με απόφαση του Δημάρχου 
ή του Προέδρου της κοινότητας, ύστερα από αίτηση που συνοδεύεται από τα απαραίτητα 
στοιχεία για τον προσδιορισμό του τέλους και προηγούμενη καταβολή του τέλους 
διαφήμισης που προβλέπεται στο άρθρο 15 του Βασιλικού Διατάγματος 20/10/1958 περί 
κωδικοποιήσεως ενιαίων κείμενων νόμου.  

Επίσης σύμφωνα με το άρθρο 5 παράγραφος 2 του νόμου 2946/2001 για τη 
χορήγηση άδειας προβολής υπαίθριας διαφήμισης ή για την τοποθέτηση πλαισίων 
διαφημίσεων σε ιδιωτικό κτίριο ή οικόπεδο απαιτείται επίσης και η σύμφωνη γνώμη του 
αρμόδιου τοπικού συμβουλίου μνημείων του Υπουργείου Πολιτισμού καθώς και η γνώμη 
της πρωτοβάθμιας ΕΠΑΕ. Οι γνώμες του προηγούμενου εδαφίου παρέχονται μέσα σε 
προθεσμία ενός μηνός. Τα εισηγητικά τα έχετε, τα αναγράφει όλα.  

Τέλος, σύμφωνα με το άρθρο 8 του νόμου 2946/2001 προβλέπει ότι το Δ.Σ. στα 
όρια του δήμου του οποίου τελέστηκε η παράβαση με απόφασή του, επιβάλλει πρόστιμο 
που ανέρχεται από 500.000 δρχ. μέχρι 10.000.000 δρχ. ή 1.467,35 € μέχρι 29.347,03 € 
στους διαφημιστές είτε στους διαφημιζόμενους που προβάλουν υπαίθρια διαφήμιση 
εκτός του χώρου που καθορίζεται από τις διατάξεις του νόμου 2946/2001. Για όλες τις 
αναφερόμενες περιπτώσεις αν δεν έχει προηγηθεί από τον ενδιαφερόμενο κατάθεση 
αίτησης για άδεια υπαίθριας διαφήμισης και ως εκ τούτου δεν έχει χορηγηθεί σχετική 
άδεια. Άλλωστε οι αφίσες αναρτήθηκαν είτε σε βιτρίνες κλειστών καταστημάτων ή σε 
στύλους της Δ.Ε.Η. ή σε ψυγεία, κατά περίπτωση εδώ του κ.Καραπαναγιωτίδη είχαμε τα 
πλαίσια αυτά.  

Επειδή συνολικά υπάρχουν οι με τον αριθμό 14 μέχρι 23 παρόμοιες, για όλες η 
πρόταση και τα εισηγητικά αναφέρουν την απόλυτη εφαρμογή του νόμου και την επιβολή 
του ελάχιστου για κάθε μια από τις αναφερόμενες παραβάσεις ως η δημοτική αστυνομία 
έχει βεβαιώσει και υπάρχουνε συνημμένα στην κάθε παράβαση φωτογραφικό υλικό και 
ημερομηνία αναφοράς το οποίο επικολλήθηκαν οι αφίσες. Άρα λοιπόν η περίπτωση της 
επιχείρησης Καραπαναγιωτίδου Ε.-Ταραρά, αναφέρεται σε δύο παραβάσεις. Σύμφωνα με 
το εισηγητικό θα πρέπει να επιβληθεί πρόστιμο για κάθε μια από τις  παραβάσεις ως ο 
νόμος ορίζει,  το ποσό των 1.467,35€. 
 Καραπαναγιωτίδης: Σήμερα είμαι με την ιδιότητα του επιχειρηματία, είναι και ο 
συνέταιρος εδώ ο κ.Ταραράς. Παρακολούθησα τις εργασίες ως τώρα του Δ.Σ. και θα 
έλεγα ότι είμαι αρκετά ικανοποιημένος από το επίπεδο της συνεδρίασης.  

Δε θέλω να σταθώ σε θέματα του Δ.Σ., αν και κάποια τα είδα. Δύο ζητήματα 
αφορούσαν και την Περιφέρεια, θέλω να ξέρετε ότι έχουμε μια άριστη συνεργασία η 
Περιφέρεια και σα Νομαρχία παλιότερα και τώρα με το Δήμο Βέροιας αλλά και με τους 
δύο άλλους Δήμους Νάουσας και Αλεξάνδρειας. Θέλω να ξέρετε ότι αν κάποιες 
υπηρεσίες έρθουν σ’ εσάς, το προσωπικό αυτό που ορίζει ο νόμος και το προσωπικό αυτό 
που απασχολείται σ’ αυτό το τμήμα θα έρθει, αν ο νόμος το ορίσει, θα έρθει όπως είναι, 
αλλά θέλω να γνωρίζετε το εξής: εσείς έχετε πολύ περισσότερο κόσμο, εμείς αυτή τη 
στιγμή, στα τμήματα της Διεύθυνσης Μεταφορών, να ξέρετε ότι το κάθε τμήμα έχει τρία-
τέσσερα άτομα, αν αύριο-μεθαύριο, ο νόμος το ορίζει, θα έρθει το τμήμα και εφόσον 
είναι να έρθουν οι υπάλληλοι, αυτοί οι υπάλληλοι που είναι και υπηρετούν σ’ αυτό το 



τμήμα δεν μπορεί ούτε ο αντιπεριφερειάρχης ούτε κανένας περιφερειάρχης να τους 
κρατήσει εκεί. Δεν υπάρχει περίπτωση δηλαδή, δεν έχουμε αντιδικίες και δε θα έχουμε 
γι’ αυτό το ζήτημα.  

Όσο για το ζήτημα που συζητάμε τώρα, θα πρέπει να πάρετε μια απόφαση η 
οποία θα είναι καλή και για το Δήμο αλλά θα είναι καλή και για τους επιχειρηματίες. Δε 
μιλώ για τους συναδέλφους, ο καθένας έχει τα δικά του στοιχεία που θα παραθέσει σ’ 
εσάς, αλλά θέλω να ξέρετε το εξής: ότι εμείς σαν επιχείρηση και λέω εμείς, γιατί εγώ 
ασχολούμαι με την πολιτική τόσα χρόνια, δεν μπορεί λοιπόν να ζητάμε από τους άλλους 
να είναι νομοταγείς κι εμείς οι ίδιοι εκμεταλλευόμενοι τη θέση μας ή οτιδήποτε άλλο, τη 
δυνατότητα που έχουμε είτε με χρήματα είτε με όποιον τρόπο, να κάνουμε παραβάσεις.  

Στη συγκεκριμένη περίπτωση έχουμε άδεια, ο «ΣΕΙΡΙΟΣ» ποτέ εννιά χρόνια δεν 
απασχολήσε το Δ.Σ. και τη δημοτική αστυνομία, ποτέ, εννιά χρόνια και πιστεύω ότι κι 
εσείς στα μάτια σας δεν είδατε ποτέ σε παράνομο σημείο αφίσα της επιχείρησης, ούτε 
στη Βέροια ούτε στο νομό.  

Για τη συγκεκριμένη παράβαση που αναφέρει η δημοτική αστυνομία και στις 25 
και στις 31 έχουμε άδεια, σας το τονίζω, δε θέλω να σας παραπλανήσω, για τα ταμπλό. 
Κάναμε πλαστικοποίηση τρεις τέσσερεις, πολύ όμορφα ταμπλό και τα βάλαμε. Να σας 
πω και πού τα βάλαμε, στην είσοδο της Βέροιας, τα ταξί που είναι κάτω στη Δ/νση 
Τεχνικών Υπηρεσιών, στο «Γαλαξία», σε σημεία που να μην πειράζουν και να μην 
ενοχλούν κανέναν.  

Σας μιλάω ειλικρινά, δε γνώριζα ότι γι’ αυτά χρειάζεται ειδική άδεια και μάλιστα 
θα τα θυμάστε κάποιοι από εσάς, δηλαδή ακριβή δουλειά, δεν ήταν φτηνή δουλειά και τα 
μαζέψαμε από τη στιγμή που μίλησα με τον αντιδήμαρχο, τα μαζέψαμε και τη μια φορά, 
γιατί τη δεύτερη φορά ξέραμε ότι απαγορεύεται, τα μαζέψαμε, δεν ήθελα σε καμία 
περίπτωση αυτά που εγώ δε μου αρέσουν κι αυτά που οι δικές μου υπηρεσίες τα 
κυνηγούν και τα καταγράφουν και τιμωρούν τον κόσμο, δε θα ήθελα σε καμιά 
περίπτωση, επιχείρηση στην οποία εμπλέκεται και η οικογένεια η δική μου, γιατί είναι 
στο όνομα της συζύγου μου, όπως και το ίδιο πιστεύει και ο συνέταιρος που έχουμε εδώ, 
σε καμιά περίπτωση να κάνει αφισορύπανση, που δεν έκανε ποτέ και σας το λέω κι εγώ 
δε θα κάνει ποτέ.  

Πρόταση δική μου, έχω και πρόταση, θα πρέπει ο Δήμος να κάνει άλλα πέντε-
δέκα ταμπλό σε θέσεις που να «τραβούν» το μάτι. Αυξήστε λίγο το τέλος διαφήμιση και 
από εκεί και πέρα εφαρμόστε απόλυτα τον νόμο γι’ αυτά που βλέπουμε κάθε μέρα έξω, 
αλλά και οι επιχειρήσεις του Δήμου και όλες οι επιχειρήσεις θα πρέπει να 
αντιμετωπίζονται όπως αντιμετωπίζεται σήμερα η οποιαδήποτε επιχείρηση. Βάλτε τάξη 
στην πόλη γιατί αυτό που συμβαίνει στην πόλη δεν είναι καλό. Δώστε όμως την ευκαιρία 
σ’ αυτούς που κάνανε έστω κι αυτό που έχει κάνει και η επιχείρηση «ΣΕΙΡΙΟΣ», να 
ξέρουν ότι ο νόμος εφαρμόζεται, πάρτε αποφάσεις και από εδώ και εμπρός, γιατί τα ποσά 
αυτά και για τη δική μας την επιχείρηση αλλά και οι συνάδελφοι που είναι εδώ, δεν είναι 
λίγα τα λεφτά, είναι πολλά τα λεφτά και τα κέντρα διασκέδασης όπου ανήκουμε εμείς, 
πληρώνουμε 5% φόρο, είναι πράγματα πρωτάκουστα, 5% δημοτικό φόρο, 23% Φ.Π.Α. 
και αυτή τη στιγμή σε όλο τον νομό παίζουμε με ζωντανή μουσική ακόμη και στα 
καφενεία κι εμείς δε σας απασχολήσαμε ποτέ ούτε με καταγγελίες, ούτε και με παράπονα. 
Αυτά τα ποσά τα συγκεκριμένα, τα 1.500,00€ για την κάθε παράβαση, εγώ θα έλεγα είναι 
δυσβάσταχτα. Βάλτε μια τάξη, πάρετε μια απόφαση να τη μάθουν, να την ξέρουν όλοι οι 
επιχειρηματίες έξω και να ξέρουν ότι οποιαδήποτε αφίσα παράνομα βάζουν, θα έχουν τις 
επιπτώσεις.  

Θέλω να πω και κάτι άλλο. Έτυχε στο παρελθόν ακόμη και σ’ αυτή την περίοδο 
να πάρουμε άδεια εμείς και την άλλη μέρα επάνω σ’ εμάς να πάει να κολλήσει κάποιος 
άλλος. Είναι πράγματα πολύ σημαντικά για τις επιχειρήσεις του νομού. Δεν περνάν καλές 
στιγμές οι επιχειρήσεις, προστατέψτε λοιπόν και την καθαριότητα της πόλης, αλλά 
προστατέψτε και τον επιχειρηματία.  

Αυτά ήθελα να σας πω και αυτό που ζητώ εκ μέρους της επιχείρησης είναι την 
επιείκειά σας και εγώ θα έλεγα σ’ αυτήν την περίπτωση, τουλάχιστον αυτό θα έκανα εγώ, 
αν μπορεί να το κάνετε κι εσείς, να ξέρουν συνάδελφοι ότι από την 1η του Σεπτέμβρη 



οτιδήποτε πάει σε σημείο που δεν υπάρχει άδεια θα εφαρμόζεται απόλυτα ο νόμος. 
Δώστε τους όμως το δικαίωμα να ξέρουν το τι θα συμβεί από εδώ και εμπρός.  
 Μελιόπουλος: Η ερώτηση είναι προς τους εισηγητές ή τέλος πάντων προς τη 
διοίκηση του Δήμου. Πόσα ταμπλό υπάρχουν στα όρια του Δήμου, ποιοι οι χώροι που 
μπορούν να αναρτήσουν νόμιμα οι επιχειρήσεις τα διαφημιστικά τους ταμπλό;  
 Καραπαναγιωτίδης: Να σας πω, εμείς που ασχολούμαστε, είναι ελάχιστα τα 
ταμπλό. Εγώ θα έλεγα, γι’ αυτό έκανα και την πρόταση, μεγαλώστε τα, βάλτε και μεγάλα 
ταμπλό να έχει και έσοδα και ο Δήμος, αλλά πλέον να μην κολλάει πουθενά κανένας, για 
να ξέρει οποιοσδήποτε πάει και κολλήσει κάπου αλλού, θα έχει αυτές τις επιπτώσεις που 
ο νόμος ορίζει. Θα μπορούσε να έχει και έσοδα ο Δήμος. 
 Βοργιαζίδης: Άκουσα τον κ.Καραπαναγιωτίδη να λέει ότι «είχα βγάλει άδεια». Τί 
εννοούσε; Γιατί εδώ υποτίθεται ότι έρχονται υποθέσεις οι οποίες δεν αδειοδοτούνται. 
 Καραπαναγιωτίδης: Υπάρχει για το συγκεκριμένο διάστημα, θα το δείτε, μπορεί 
να το δείτε, υπάρχει άδεια και για τις 25 και για τις 31, άδεια του καταστήματος για την 
αφισοκόλληση, αλλά γι’ αυτά τα τρία-τέσσερα ταμπλό που βάλαμε κι όπως σας τα λέω, 
επειδή δεν τα είδατε πουθενά μες τη Βέροια, σας λέω και που τα βάλαμε, μιλάω 
υπεύθυνα, δε μιλάω έτσι ανεύθυνα και γενικά, συγκεκριμένα σημεία μιλάω, είναι στα 
ταξί κάτω, στην είσοδο της πόλης και στο Γαλαξία. Αυτά ήταν και τα μαζέψαμε με το 
που μας είπαν ότι, με τον Θεόδωρο που μίλησα, με τον κ.Θεοδωρίδη, έστειλα τα παιδιά 
και πήγαν τα πήραν.  
 Μελιόπουλος: Τα λεφτά, τα πρόστιμα που επιβάλλονται κατά καιρούς, έχει 
κάποιος εικόνα αν εισπράττονται και πώς εισπράττονται;  

Τσιλογιάννης: Η διαδικασία είναι συγκεκριμένη που μπορεί να ακολουθήσει 
κάποιος με βάση τον νόμο 1080 και όπως αυτός τροποποιήθηκε με άλλο νόμο το 2011, 
ότι έχουν δικαίωμα προσφυγής εάν και εφόσον το Δ.Σ. επιβάλλει κάποιο πρόστιμο, έχουν 
δικαίωμα προσφυγής στο Διοικητικό Πρωτοδικείο και στη συνέχεια έρχονται στην 
Επιτροπή Συμβιβαστικής Επίλυσης Φορολογικών Διαφορών του Δήμου, η οποία 
σύμφωνα με το άρθρο 5, έχει δικαίωμα να μειώσει αν δε διαγράψει μέχρι του ποσοστού 
50%. 
 Πρόεδρος: Συγνώμη Γ.Γ., γιατί λέτε αν δε διαγράψει, γιατί το βάζετε διαζευκτικά;  
 Τσιλογιάννης: Η επιτροπή διαπιστώνει ότι συντρέχουν λόγοι μειώσεως ή 
διαγραφής του βεβαιωθέντος ποσού, συντάσσει πρακτικό εντός εικοσαήμερου από της 
συζητήσεως της υποθέσεως υπογραφόμενο και υπό του αιτούντος ή του αντίκλητου 
αυτού.  

Αν η επιτροπή διαπιστώνει ότι δε συντρέχουν λόγοι διαγραφής του βεβαιωθέντος 
ποσού, ή πρόκειται περί πρόστιμο αυτοτελώς επιληφθέντος, η μείωση του προστίμου δε 
δύναται να είναι μεγαλύτερη του 50%.  

Η διαδικασία λοιπόν είναι συγκεκριμένη. Μέχρι στιγμής δύο επιχειρήσεις οι 
οποίες ακολούθησαν διαδικασία για πρόστιμα που υπεβλήθησαν το 2011, δεν έχουν 
πληρωθεί. Έχουν κληθεί οι δύο επιχειρήσεις, οι οποίες δυστροπώντας ενώ είχαν 
υποσχεθεί κι αποδέχτηκαν το συμβιβασμό, δεν έχουνε προσέλθει, η υπηρεσία έχει κάνει 
χρηματικούς καταλόγους και θα ακολουθήσει τις προβλεπόμενες από τον νόμο 
διαδικασίες για την είσπραξή τους.  
 Αγγέλογλου: Στην αρχή του Δ.Σ. κρατήσαμε ενός λεπτού σιγή για τον κ.Τσολάκη. 
Αν δεν έχουν λευκανθεί τα κόκαλα αυτού του ανθρώπου, θα τρίζουν. Αυτή τη στιγμή 
καταστρατηγήθηκαν τρεις θεμελιώδεις αξίες του πολιτισμού μας και κατ’ επέκταση του 
Συντάγματος. Η ισηγορία, η ισονομία και η ισοπολιτεία. Ούτε εσείς έπρεπε να δώσετε το 
λόγο στον κ.Καραπαναγιωτίδη, γιατί εμφανίστηκε εδώ ως ιδιώτης, αλλά αν ήθελε να 
μιλήσει για τις πινακίδες θα έπρεπε να το κάνει κομψότατα μια άλλη ώρα. 

Πρόεδρος: Ελάτε στο θέμα, δε χρειάζεται εκνευρισμός. Θα πρέπει να αντέχετε και 
στην άλλη άποψη και στην απάντηση. Αντιλαμβάνομαι ότι είστε σε σύγχυση, γιατί θέλετε 
λοιπόν να κερδίζετε τις εντυπώσεις; Αυτό διακυβεύεται εδώ στη λειτουργία μας; Αυτό 
είναι το ζητούμενο;  

Μελιόπουλος: Πρόεδρε από τις ερωτήσεις που έχω κάνει και από τις απαντήσεις 
που έχω πάρει, έχω αντιληφθεί και μάλλον αυτό είναι και κοινός τόπος, ότι δεν υπάρχει 



ούτε ένα σημείο το οποίο θα μπορεί κάποιος να βάλει νόμιμα την αφίσα του, τη 
διαφημιστική του αφίσα.  

Από την άλλη πλευρά επίσης αντιλαμβάνομαι ότι μάλλον δεν πληρώνεται κανένα 
πρόστιμο και τα πρόστιμα επιβάλλονται μόνο και μόνο για να επιβάλλονται, για της 
Παναγιάς τα μάτια τέλος πάντων που λένε.  

Με την ουσία της τοποθέτησης, όσον αφορά τον κ.Καραπαναγιωτίδη, θα 
συμφωνήσω με το συνάδελφο τον κ.Αγγέλολγου και για να καταλήξω και να 
τοποθετηθώ, εγώ θα ψηφίσω για τους δυο λόγους που προανέφερα, λευκό στην επιβολή 
αυτών των προστίμων. Προτείνω να εξορθολογιστεί όλη η διαδικασία, να τοποθετηθούν 
ταμπλό που θα μπορούν όλοι οι ενδιαφερόμενοι νόμιμα να αναγγέλλουν τις δράσεις και 
μετά το ξαναβλέπουμε το θέμα. 

Νεστορόπουλος: Όπως διαπιστώνουμε Πρόεδρε, έχουμε όλα αυτά τα θέματα που 
αφορούν την αυθαίρετη και τη χωρίς άδεια ενδεχομένως διαφήμιση.  

Υπάρχουν διάφοροι επαγγελματίες, βλέπουμε εδώ τον κ.Έξαρχο, έχει δύο 
παραβάσεις, τον κ.Ανδρεόπουλο έχει δώδεκα, Παπαδόπουλος Νικόλαος δώδεκα, 
Τσαμουρίδης εφτά-οκτώ, η κα Ριμπά τα ίδια, Ποταμόπουλος περίπου τα ίδια, ο Φύκατας 
ο Γιώργος κι αυτός, ο Ανέστης Δομπρής τρεις, δύο ο Ζιαμπούλης κι οι υπόλοιποι που 
είναι οι εφτά οι παραβάτες με μια ή δύο και μεταξύ αυτών είναι και το ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ.  

Όπως μέχρι τώρα ακούστηκε εδώ μέσα και είναι διαπιστωμένο, η δημοτική αρχή 
δε μερίμνησε να δίνεται η δυνατότητα σε όλους αυτούς που θέλουν να διαφημιστούν, να 
υπάρχουν τα διαφημιστικά ταμπλό. Είναι γεγονός ότι δεν υπάρχουν κι αν κάποιος από 
τους επιχειρηματίες αυτούς βγάλει μια άδεια και επικολλήσει κάπου σε κάποιο ταμπλό, 
θα πάει άλλος αυθαίρετα και θα κολλήσει από πάνω.  

Δεν υπάρχει έλεγχος, σειρά, τάξη, προγραμματισμός. Αυτά είναι έσοδα για το 
Δήμο Δήμαρχε. Πρέπει να ενδιαφερθείτε, να κάνετε τα ταμπλό αυτά που πρέπει να 
κάνετε, να διαφημίζονται και να αστυνομεύονται κιόλας.  

Βέβαια σύμφωνα με τον αντιδήμαρχο καθαριότητας, έχει κι αυτός δίκιο, αφού 
πάει ο καθένας αυθαίρετα και κρεμάει από κολόνες της κοινής ωφέλειας και πρώτο το 
ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ. και οι σύλλογοι οι δικοί μας, οι πολιτιστικοί σύλλογοι, κρεμάνε τα 
διαφημιστικά τα πανό. Αυτό είναι ανεπίτρεπτο.  

Θα πρέπει λοιπόν να το δείτε το θέμα σοβαρά νομίζω, επαναλαμβάνω να το δείτε 
σοβαρά, να κατασκευάσετε διαφημιστικά ταμπλό και να κάνετε συναντήσεις είτε με τους 
συλλόγους των συγκεκριμένων επιχειρηματιών κι όποιος δε συμμορφώνεται, τότε να 
επιβληθούν τα πρόστιμα. Σ’ αυτή τη φάση εγώ προσωπικά δεν μπορώ για κανέναν μα 
κανέναν επιχειρηματία, επειδή δεν του δίνονται οι δυνατότητες να μπορεί να διαφημιστεί, 
να επιβληθεί πρόστιμο. Θα ψηφίσω λευκό. 

Δήμαρχος: Ένα δευτερόλεπτο Πρόεδρε. Ενδεχόμενα ο κ.Δάσκαλος και ο 
κ.Σουμελίδης ενδεχόμενα θυμούνται τον αριθμό των ταμπλό. Τα ταμπλό είναι τόσα όσοι 
είναι και οι χώροι που μπορούν να μπουν, γιατί μη νομίζετε ότι μπορεί να τοποθετηθούν 
οπουδήποτε αυτά τα ταμπλό. Όταν προσθέσαμε κάποια για να μπουν τα κηδειόχαρτα, 
είχαμε τεράστια προβλήματα με τους επαγγελματίες, γιατί κλείνουν μαγαζιά, δεν 
μπορούν να μπουν οπουδήποτε. 

Καραπαναγιωτίδης: Είναι γύρω στα 18 με 20 Δήμαρχε, 18 με 20 σε όλη την πόλη 
τα ταμπλό, είναι πολύ λίγα. 

Δήμαρχος: Δεν τον θυμάμαι εγώ τον αριθμό, δεν τον ξέρω αυτή τη στιγμή, αλλά 
ενδεχόμενα οι συνάδελφοι να γνωρίζουν… 

Παπαδόπουλος Β.: Εγώ θέλω να πω για όλα αυτά τα θέματα, αν και οφείλω να 
ομολογήσω ότι μέχρι χθες είχα την άποψη ότι πρόκειται, συμφωνούσα τέλος πάντων με 
τα εισηγητικά.  

Ψάχνοντας λίγο παραπάνω εδώ με τις όποιες γνώσεις τέλος πάντων διαθέτω και 
τις προσπάθειες που έκανα μέσω του internet, είδα ότι όλα αυτά μπορούμε να τα 
θεωρήσουμε ως αφισορύπανση. Ουσιαστικά αυτό είναι, είναι μια αφισορύπανση και δεν 
είναι θέμα παράνομης διαφήμισης με την έννοια του άρθρου 8 του συγκεκριμένου νόμου 
που επισύρει αυτά τα μεγάλα πρόστιμα.  



Άρα, ως θέμα αφισορύπανσης, προτείνω να επιβληθούν πρόστιμα σε σχέση με τον 
κανονισμό καθαριότητας που υπάρχει αυτή τη στιγμή εν ισχύ, ή να διερευνηθεί από τη 
νομική υπηρεσία για το αν και που ακριβώς σε ποιο σημείο του νόμου πρέπει να 
πατήσουμε, για να μπορέσουμε να λύσουμε το ζήτημα σε αυτή τη φάση κι οπωσδήποτε 
να μπει αυτό το όριο, το συγκεκριμένο όριο, που μπορεί να είναι το τέλος του μήνα του 
συγκεκριμένου ή τα μέσα του μήνα του συγκεκριμένου, ώστε να μπορέσουμε από εκεί 
και πέρα να ξεκινήσουμε να εφαρμόζουμε καλύτερα και να ξέρει ακριβώς η υπηρεσία 
που ακριβώς πρέπει να αναφέρεται. Έχοντας μια γνωμοδότηση από την νομική υπηρεσία 
πιστεύω ότι μπορεί να λυθεί αυτό το ζήτημα μια για πάντα.  

Εγώ λοιπόν προτείνω να αναβληθούν τα ζητήματα, να ληφθεί η γνωμοδότηση από 
τη νομική υπηρεσία και να προχωρήσουμε αρμοδίως και προβλέπεται η απομάκρυνση 
των όποιων παράνομων αφισών να γίνεται από τους ίδιους και όχι η υπηρεσία 
καθαριότητας να τρέχει από πίσω τους. Ο νόμος το λέει. Αυτή είναι η δική μου πρόταση, 
προτείνω αναβολή, όμως άμεσα να έρθει η νομική συμβουλή. 

Πρόεδρος: κε Παπαδόπουλε, έχω πει κι άλλη φορά, επικαλέστηκα άρθρα, η 
Δήμαρχος θα το προτείνει, δεν μπορεί μέλος του συμβουλίου, παρά μόνο η δήμαρχος, ο 
πρόεδρος, οι επικεφαλής των παρατάξεων, το έχουμε πει.  

Παπαδόπουλος Β.: Εγώ δεν έβαλα θέμα ψηφοφορίας, είναι η πρότασή μου και το 
τι θέλω να κάνω. 

Πρόεδρος: Το σώμα δεν μπορεί να αποφανθεί αν δε γίνει η πρόταση από τα 
πρόσωπα που ανέφερα.  

Παπαδόπουλος Β.: Σωστό. Εγώ δεν είπα τίποτα. 
Δήμαρχος: Πρόεδρε έχει μια βάση η τοποθέτηση του κ.Παπαδόπουλου, παρότι το 

είδε η νομική υπηρεσία, θα μπορούσαμε να ζητήσουμε έγγραφη γνωμοδότηση και να το 
ψάξουμε περισσότερο, γιατί είναι αλήθεια ότι αυτά τα υπέρογκα πρόστιμα (Στο σημείο 
αυτό γίνεται αλλαγή μαγνητοφώνησης της επόμενης πλευράς κασέτας) θα δίνει μια 
δόση, κοροϊδευόμαστε γενικώς και οι συνήθεις ύποπτοι δε συμμορφώνονται κιόλας. 
Συγνώμη κ.Καραπαναγιωτίδη, δεν αφορά εσάς η τοποθέτηση, είναι γενική.  

Επειδή έχει ταλαιπωρηθεί ιδιαίτερα ο αντιδήμαρχος της καθαριότητας με αυτό το 
θέμα κι όλη η υπηρεσία και ο παλαιότερος αντιδήμαρχος επίσης το ίδιο και πάλι όλη η 
υπηρεσία, εγώ θα ήθελα την άποψή του, αν μπορούμε να το αναβάλλουμε για δεκαπέντε 
ημέρες και να έρθει έγγραφη γνωμοδότηση να δούμε αυτή τη διάσταση που βάζει ο 
Βασίλης, διότι έχει και κάποια παραδείγματα από άλλες πόλεις. 

Πρόεδρος: Άρα εισηγείστε, αποδέχεστε την πρόταση του συναδέλφου του 
κ.Παπαδόπουλου για αναβολή του θέματος για το επόμενο συμβούλιο υποθέτω; 

Δήμαρχος: Ξέρετε μόνο γιατί; Γιατί είναι ατέρμονη αυτή η διαδικασία. Αν 
μπορούμε να βρούμε μια λύση η οποία θα είναι πιο βατή για την είσπραξη χρημάτων, για 
να μπορούμε να τα εισπράττουμε. 

Χατζηαθανασίου: Διαφωνώ με την αναβολή. Το θέμα των διαφημίσεων, για να 
υποστηρίξω την αντίθετη άποψη, το θέμα των παράνομων διαφημίσεων έχει συζητηθεί 
κατά κόρον σ’ αυτή την αίθουσα. Θυμάστε πάρα πολύ καλά ότι πάρα πολλοί από εμάς 
ψηφίζαμε λευκό γιατί ποτέ δεν ερχόταν μια συνολική προσπάθεια παρά αποσπασματικά 
ανάλογα με το ποιος κατήγγειλε ποιον.  

Σήμερα έρχεται μια συνολική προσπάθεια για 20-30 παραβάσεις, επιτέλους έγινε 
μια σοβαρή δουλειά όσον αφορά τη συλλογικότητα αυτής της προσπάθειας και θα το 
αναβάλλουμε τώρα; Διαφωνώ λοιπόν με την αναβολή. 

Θεοδωρίδης: Θέλω να κάνω μια γενική τοποθέτηση ξεκινώντας κι από τον νόμο 
και διαφωνώ με την αναβολή, είμαι ξεκάθαρος, μέχρι και θέμα παραίτησης θα θέσω, 
ειλικρινά σας το λέω.  

Για εμένα αφισορύπανση τι σημαίνει δηλαδή; Αυτή η αφίσα δεν έχει τίποτα; Δε 
διαφημίζει; Ο νόμος το διευκρινίζει, είναι ξεκάθαρος ο νόμος, το λέει μέσα και για 
αφισορύπανση και κανείς εδώ μέσα δε μίλησε για το άρθρο του νόμου του 2946 το άρθρο 
9, παράγραφος 5, που λέει ότι είναι υποχρεωμένοι να τα κατεβάζουν.  

Προς τιμήν του ο κ.Καραπαναγιωτίδης ο οποίος διαφέρει από όλους τους άλλους, 
δεν έκανε αφισορύπανση με την έννοια που κάνουν οι περισσότεροι, ήταν καλαίσθητα 



ταμπλό, τα έβαλε σε τρία-τέσσερα σημεία και τιμωρήθηκε για την παρανομία του που 
έδωσε θέσεις τις οποίες δεν τις είχε ζητήσει, δεν ήταν νόμιμες. Θέλω να κάνω μια γενική 
τοποθέτηση. Αυτό που τράβηξα αυτή την εβδομάδα δε λέγεται. Εγώ είμαι κατά της 
αναβολής αυτής της υπόθεσης και έχω θέσει και θέμα παραίτησης. 

Πρόεδρος: Η Δήμαρχος υιοθετεί μια πρόταση ενός συναδέλφου για αναβολή 
μέχρι το επόμενο συμβούλιο Δήμαρχε;  

Δήμαρχος: Μέχρι το επόμενο, εφόσον δέχεται το σώμα.  
Σουμπέκας: Είχαμε πει αν θυμάμαι καλά, με την εφαρμογή αυτού του νόμου να 

γίνει ένα μητρώο ποινών, να πούμε για πρώτη φορά να μην μπει ποινή, τη δεύτερη φορά 
να μπει ό,τι λέει ο νόμος. 

Πρόεδρος: Ο νόμος τα ορίζει κ.Σουμπέκα. 
Σουμπέκας: Κατ’ υπέρβαση, το είχαμε πει, έχουμε μητρώο ποινών; Έχουμε 

ποινολόγιο; Έχουμε μια κατάσταση ποιοι τιμωρηθήκαν και πόσες φορές; Πρέπει να το 
ψάχνουμε πολλές φορές στα χαρτιά. Είναι πανεύκολο τώρα με το κομπιούτερ να μπει.  

Ο Καραπαναγιωτίδης, πρώτη φορά, αθώος, να υπάρχει μια ελαστικότητα. Θα 
συμφωνήσω και με τον κ.Καραπαναγιωτίδη για να μη φανεί ότι μεροληπτώ και με τον 
κ.Νεστορόπουλο, δεν έχουμε τα ανάλογα ταμπλό και δεν είναι πολλά, αλλά θα 
συμφωνήσω και με τον αντιδήμαρχο, όπως τώρα αυτή τη στιγμή είναι ο Μάλαμας, από 
εδώ μέχρι τον Κοπανό είναι όλες οι κολόνες με το Μάλαμα. Στον Αι-Γιώργη έχει γίνει ο 
χαμός, πέρασα εγώ και τα είδα. Να μην τιμωρηθεί αυτός; Να γίνει από εμάς δεκτό από 
την υπηρεσία ότι, για πρώτη φορά ο Σουμπέκας, αθώος, δεύτερη φορά να φάει ό,τι πρέπει 
και την τρίτη φορά να πάει και προς τα πάνω, μόνο έτσι θα λυθεί το θέμα. Γι’ αυτό λέω κι 
εγώ αναβολή αλλά με αυτήν την προϋπόθεση. 

Πρόεδρος: Κε Τσιλογιάννη, θερμή παράκληση, νομίζω δεν έγινε σαφές αυτό που 
είπατε, τί ακολουθεί μία απόφαση του Δ.Σ., αν έχετε την καλοσύνη για όσους δεν 
πρόσεχαν εκείνη την ώρα, να κάνετε μια αναφορά τί θα ακολουθήσει για μια απόφαση 
λοιπόν για την κατώτερη ποινή.  

Τσιλογιάννης: Σε όσους ενδεχόμενα επιβληθεί η ποινή με απόφαση του Δ.Σ. 
έχουν τη δυνατότητα προσφυγής στο Διοικητικό Πρωτοδικείο και με την κατάθεση της 
προσφυγής προσέρχονται στην υπηρεσία, όπως είπα, στην Επιτροπή Επίλυσης 
Φορολογικών Διαφορών. Εκεί η Επιτροπή έχει τη δυνατότητα της διαγραφής ή της 
μείωσης του ποσοστού μέχρι 50%, αν πειστεί ότι ενδεχομένως ο διαφημιζόμενος δεν έχει 
κάνει την παράβαση ως ενδεχομένως αποτυπώνεται στην έκθεση βεβαίωσης παράβασης 
της αστυνομίας ή ενδεχόμενα μπορεί να προσκομίσει άλλα δικαιολογητικά που μπορεί να 
γίνουν αποδεκτά από την Επιτροπή. Αυτή είναι η προβλεπόμενη διαδικασία.  

Στο άρθρο 8 που αναφέρεται το αν είναι διαφήμιση ή αφισορύπανση και σε ό,τι 
αφορά την νομιμότητα, την υπηρεσία την απασχόλησε από τις αρχές του 2011, όταν 
ήρθαν οι πρώτες αναφορές για το θέμα της διαφήμισης, μας απασχόλησε πάρα πολύ και 
με τη νομική υπηρεσία συζητήσαμε. Εδώ λοιπόν σύμφωνα με τις εισηγήσεις γίνεται η 
εφαρμογή του νόμου ως ορίζει το άρθρο 5, τίποτε λιγότερο, τίποτε περισσότερο. Βεβαίως 
επειδή δεν έχουμε γραπτή γνωμοδότηση της νομικής υπηρεσίας, το αν εκτιμάτε ότι θα 
πρέπει να υπάρχει και αυτή και ανάλογα να κινηθεί το σώμα, αυτό θα το εκτιμήσετε 
εσείς.  

Δήμαρχος: Πρόεδρε αν δεν αναβληθεί, μπορούν οι ενδιαφερόμενοι από τη στιγμή 
που υπάρχει αυτή η διάσταση, αν είναι αφισορύπανση ή αν είναι διαφήμιση. Δεν 
καταστρατηγώ τίποτα. Μην το κάνουμε τεράστιο το θέμα. Δεν την αναιρώ Τηλέμαχε, 
απλώς λέω, επειδή θα μπει στην ψηφοφορία. Λέω ότι θα μπορούσαν και οι 
ενδιαφερόμενοι αν κρίνουν ότι είναι αφισορύπανση και δεν είναι διαφήμιση, να κάνουν 
και τις ενστάσεις τους, υπάρχουν και άλλες διαδικασίες.  

Εγώ πρότεινα αυτό γιατί δε θέλω να είμαι σε καμιά περίπτωση άδικη. Βέβαια 
αυτό που γίνεται είναι άδικο, κακό και ρυπογόνο και έχω κατεβάσει και η ίδια μου αφίσες 
και έχω ταλαιπωρηθεί και όλοι μας, αλλά δε θέλω κανείς να πει ότι είμαστε άδικοι σε μια 
δύσκολη εποχή όπου τα χρήματα βγαίνουν δύσκολα.  

Θεοδωρίδης: Προτού φτάσουμε εδώ που φτάσαμε κι εγώ έχω κάνει τον αγώνα 
μου κι εγώ τα έχω ψάξει, δεν έχω μείνει έτσι, έχω ζητήσει κι εγώ γνωμοδοτήσεις, έχω κι 



εγώ γνωμοδότηση της Δ.Ε.Η. που λέει ότι όλα αυτά τα καραγκιοζιλίκια, έτσι τα λέω εγώ, 
καραγκιοζιλίκια τα λέω, υπάρχει απαγόρευση, υπάρχει γνωμοδότηση, τη γνωμοδότηση 
για τον νόμο δηλαδή; Τι θα γνωμοδοτήσει δηλαδή ο νομικός; Αν είναι νόμιμο ή 
παράνομο; Τι γνωμοδότηση θα μου δώσει εμένα; Εγώ δεν μπήκα ποτέ στη διαδικασία, 
ποτέ, όσο είμαστε εδώ, στο ύψος του προστίμου.  

Έχω ζητήσει επανειλημμένα και έχω πάρει ατελείωτα τηλέφωνα, μέχρι και 
απειλές δέχτηκα στο μαγαζί μου αυτή την εβδομάδα, γιατί το καραγκιοζιλίκι αυτό πρέπει 
να τελειώσει, πώς θα γίνει δηλαδή; Πολιτιστικοί σύλλογοι λέγονται, επιχειρήσεις 
λέγονται; Δε με ενδιαφέρει.  

Εγώ έχω γνωμοδοτήσεις από τη Δ.Ε.Η. κι από τον Ο.Τ.Ε., κρίνονται παράνομα, 
από εκεί και πέρα το ύψος δε με ενδιαφέρει προσωπικά πόσο θα είναι, αλλά πρέπει 
κάποια στιγμή να τελειώσουμε. Αλλά για να τελειώσουμε πρέπει κάποιοι να τιμωρηθούν, 
αν δεν τιμωρηθούν και δε με αφορά το ποσό, δε θα τελειώσουμε ποτέ.  

Να σας πω και το άλλο το κομμάτι, είναι σοβαρό αυτό. Ποτέ και κανείς τους δεν 
ενδιαφέρθηκε, ούτε να απομακρύνει ούτε μια αφίσα. Έχετε δει καμιά φορά τι γίνεται 
μετά από βροχή ή τι γίνεται μετά από αέρα; Γιατί διαμαρτυρόμαστε δηλαδή αν έχει 
πλημμυρίσει ένα υπόγειο; Βέβαια εκεί μένει φτωχός κι όταν μένουν φτωχοί δεν πειράζει, 
αν μένουν πλούσιοι υπάρχει μεγαλύτερο νταβατούρι.  

Σας παρακαλώ πολύ επιμένω να προχωρήσουμε κι ας τεθεί θέμα ψηφοφορίας κι ο 
καθένας  αναλαμβάνει τις ευθύνες του. 

Πρόεδρος: Πριν πάμε στην ψηφοφορία, απαντήσεις στον κ.Αγγέλογλου και στον 
κ.Μελιόπουλο, γιατί δόθηκε ο λόγος στον κ.Καραπαναγιωτίδη. Σας θυμίζω στο τελευταίο 
συμβούλιο που έγινε στο Ξηρολίβαδο, είχα πάρει εγώ την πρωτοβουλία, είχα την ευθύνη 
να αποσύρω τα θέματα γιατί δεν είχαν ειδοποιηθεί οι ενδιαφερόμενοι να παρευρίσκονται.  

Όταν εισάγεται ένα θέμα και αφορά πολίτη, εάν δεν έχει ειδοποιηθεί με απόδειξη, 
επί αποδείξει, η απόφαση είναι άκυρη και βεβαίως δεν καλείται εδώ να παρακολουθεί 
αλλά να πάρει το λόγο. 

Καραπαναγιωτίδης: Μας καλέσατε. 
Πρόεδρος: Όπως είχαμε ευθύνη και από την νομοθεσία κι από τον κανονισμό, δεν 

έκανα καμιά χάρη στον κ.Καραπαναγιωτίδη, γι’ αυτό μεταφέραμε από το προηγούμενο 
όλα αυτά τα θέματα λοιπόν σ’ αυτό, αφού βεβαίως ειδοποιήθηκαν όλοι, έτσι δεν είναι 
κ.γραμματέα; Αυτός είναι ο λόγος, κι όταν τον καλούμε τον πολίτη, πρέπει να 
τοποθετηθεί, να υπερασπιστεί τη θέση του, δε χαριζόμαστε σε κανένα. Η πρόταση της 
Δημάρχου είναι η αναβολή. Ποιοί ψηφίζουν την αναβολή; Παρακαλώ. 

Αγγέλογλου: Δευτερολογία δεν έχει Πρόεδρε;  
Πρόεδρος: Από τη στιγμή που τίθεται το θέμα έτσι, δεν υπάρχει, αν αναβληθεί, 

αναβάλλεται. 
Αγγέλογλου: Η διάσκεψη είναι το φαΐ αλλά δεν το καλοψήνετε.  
Πρόεδρος: Τώρα τι να πω, τι να απαντήσω, δεν μπορώ να σας παρακολουθήσω 

κ.Αγγέλολγου. Λοιπόν, δευτερομιλίες τώρα πάνω στο θέμα, δεν πάμε στην απόσυρση, 
τώρα έχετε το λόγο κ.Αγγέλογλου, ορίστε, ελάτε. Συγνώμη κ.Αγγέλογλου, δεν έχουμε 
τελειώσει τις πρωτομιλίες. Να πάμε στον κ.Κουτσαντά. 

Κουτσαντάς: Πρόεδρε, με μια ματιά στο internet, έτσι μια βόλτα αν κάνουμε, 
βλέπουμε να ισχύει σε άλλους δήμους, αυτό που λέγαμε τώρα, η πρόταση του 
συναδέλφου του Παπαδόπουλου.  

Για παράδειγμα στο Δήμο Βόλου έχουν ένα πρόστιμο από τον κανονισμό τους της 
τάξεως των 300,00 € που είναι ένα λογικό πρόστιμο, δηλαδή ούτε να αφήσουμε 
ατιμώρητες τέτοιες καταστάσεις αλλά ούτε και να εξοντώνουμε τους επιχειρηματίες 
τέτοιες εποχές. Βλέπω ότι σε κάποιες επιχειρήσεις αν πάμε έστω και με το ελάχιστο, θα 
πάμε στα 20.000,00€ και 30.000,00€ πρόστιμο. Στο τέλος-τέλος είπαμε ναι μεν να 
τιμωρούμε, να ακολουθούμε τον νόμο αλλά όχι να εξοντώνουμε, δε σκοτώσανε και 
κανένα, αφισοκόλληση κάνανε. Ναι, να τιμωρηθούν, αλλά όχι έτσι και πόσο μάλλον αυτή 
την εποχή που όλοι ξέρουμε ότι οι μισές επιχειρήσεις είναι μεταξύ φθοράς και 
αφθαρσίας, πληρώνουν προσωπικό, πληρώνουν ΑΕΠΙ, πληρώνουν τα πάντα, ο τζίρος 
είναι πεσμένος. Σα σύμβουλοι ερχόμαστε στη δύσκολη θέση τώρα, είτε να μην 



ψηφίσουμε την τιμωρία που δεν είναι σωστό, είναι παράτυπο, δεν είναι σύννομο, είτε να 
ψηφίσουμε αυτές τις εξοντωτικές ποινές που λέει ο νόμος, το οποίο στην ουσία σημαίνει 
κλείσιμο, ή να μην τα πληρώσουν ή αν τα πληρώσουν και να κλείσουν τα μαγαζιά τους.  

Η άποψη η δική μου θα ήταν αυτή, να μπορούσαμε όπως και κάποιοι άλλοι δήμοι 
με βάση ένα κανονισμό τοπικό καθαριότητας, ένα πρόστιμο της τάξεως των 200-300€ το 
οποίο σε κάθε έναν που θα υποτροπιάζει, θα διπλασιάζεται και πάει λέγοντας. Αυτά τα 
ποσά που είναι εδώ, εγώ δυστυχώς δεν μπορώ να ψηφίσω τέτοια εξοντωτικά νούμερα, θα 
ψηφίσω λευκό, επιφυλάσσομαι βέβαια, θέλω να τιμωρηθούν αλλά όχι με τέτοια ποσά, 
είναι σαν να τους εξοντώνουμε.  

Η πρόταση είναι η δική μου είναι αυτό που είπε και ο κ.Παπαδόπουλος αν 
μπορούσαμε με βάση έναν κανονισμό καθαριότητας δικό μας, του Δήμου, να έχουμε ένα 
μικρό πρόστιμο κι εμείς να είμαστε σύννομοι, να τιμωρούμε δηλαδή τον παραβάτη, όχι 
όμως και να τον εξοντώνουμε. 

Πρόεδρος: Αγαπητέ συνάδελφε δεν είναι ο ρόλος μου να σχολιάζω αλλά σας είπε 
ο γενικός, ότι ό,τι προβλέπει ο νόμος και μη μένετε στην απόφαση, υπάρχει μια 
ακολουθία διαδικασιών.  

Κουτσαντάς: Διορθώνω, η γνώμη μου είναι, όχι η πρότασή μου. 
Θεοδωρίδης: Να διευκολύνω λιγάκι εγώ, αν υπάρχει θέμα κανονισμού ή όχι, γιατί 

οφείλαμε κι εμείς σα δημοτικοί σύμβουλοι να πάρουμε κάποια στιγμή το βιβλιαράκι, 
υπάρχει και λέει, μιλάει για 80€. Εμείς δε μιλάμε για απλό, το 80€, υπάρχει είναι 80€ για 
αφισοκόλληση σε κάδους, καλάθια, μνημεία, 80€ για πέταμα. Είναι δυνατόν όμως να 
πιστέψει κανείς ότι με 80€ θα ξεπεράσει το πρόβλημα; Είναι δυνατόν; Γι’ αυτό ο 
νομοθέτης πήγε στα μεγάλα πρόστιμα, για να το σταματήσει.  

Κάκαρης: Εγώ Πρόεδρε θα ξεκινήσω σε πρώτη φάση να αναφερθώ ως πρόεδρος 
του ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ., επειδή μέσα στις επιχειρήσεις έχει μπει και το ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ. και μετά θα 
ακούσετε και τη γενικότερη άποψή μου.  

Συμφωνώ με αυτό που είπε ο κ.Καραπαναγιωτίδης, ότι δεν μπορεί να ζητάμε από 
τους άλλους να εφαρμόζουν νόμους και εμείς να μην εφαρμόζουμε τους νόμους αυτούς. 
Σίγουρα πρέπει να αποτελέσουμε εμείς παράδειγμα, αλλά θα έλεγα ότι κάτι δεν έγινε 
καλά με την περίπτωση του ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ., δεν ξέρω, η υπηρεσία φταίει, αιρετοί φταίνε; 
Δεν ξέρω ποιος φταίει, αλλά οι παραβάσεις αυτές που έχουν χρεωθεί, δυο παραβάσεις 
στο ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ., δεν έχουν να κάνουν με το ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ.  

Η μια παράβαση αφορά μια συναυλία του Κραουνάκη, που δεν έχει καμιά σχέση 
το ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ. με συναυλία του Κραουνάκη και η δεύτερη αφορά μια παράσταση 
«Βρικόλακες», η οποία είχε πάρει μεν άδεια, ήταν μια συνεργασία, μια μετακλητή 
παράσταση, πήραμε εμείς την άδεια αφισοκόλλησης, υπήρχε άδεια αφισοκόλλησης, αλλά 
από το συμφωνητικό ήταν καθαρά ευθύνη της εταιρίας ΥΠΕΡΙΩΝ. Δεν το έψαξε ο 
Δήμος, δεν είδε καθόλου ποιός είναι υπεύθυνος. Μπήκαν λοιπόν δύο παραβάσεις στο 
ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ., ενώ δεν έπρεπε να μπουν στο ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ. Κι αν θέλετε, αν είναι να μπει 
πρόστιμο στο ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ., ας μπει πρόστιμο στο ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ., να αφαιρεθεί όμως και το 
ποσό που χρωστάει ο Δήμος στο ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ. και μετά να παρακρατηθεί το ποσό και να 
αφαιρεθεί δηλαδή για να ξέρουμε τί λέμε. Τώρα γενικότερα να μιλήσω, νομίζω έγινα 
σαφής σχετικά με το ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ., το έχουμε συζητήσει κι άλλες φορές το θέμα, σίγουρα 
δεν είναι κανένας περισσότερο ή λιγότερο ευαίσθητος με τη ρύπανση του περιβάλλοντος 
και της πόλης μας.  

Η ουσία συνάδελφοι είναι αν θέλουμε πραγματικά να λύσουμε το θέμα. Θέλουμε 
να κοιτάξουμε στα μάτια το πρόβλημα, αυτούς που το αποτελούν  κι αν θέλουμε να 
λύσουμε το πρόβλημα ή αν θέλουμε να δημιουργούμε εντυπώσεις ή αν θέλουμε να 
επιβάλουμε μια πολιτική καθαρά εισπρακτική.  

Έγινε μια αναφορά, τι έχει γίνει με τα παλιά πρόστιμα; Έχουμε ξαναεπιβάλλει, 
έχουν επιβληθεί από αυτό το Δ.Σ. πρόστιμα σε επιχειρήσεις, υπήρχε συμμόρφωση; 
Υπήρχε αλλαγή στάσης; Εισπράχθηκαν; Τι έγινε; Σταμάτησαν; Τι έχει γίνει;  

Με συγχωρείτε που θα επανέλθω σε ένα άλλο θέμα, που για εμένα έχει απόλυτη 
σχέση, αλλά νομίζω ότι σ’ αυτή τη φάση βλέπουμε το δέντρο αλλά δε βλέπουμε το 
δάσος. Μας ενδιαφέρει και καλώς μας ενδιαφέρει, αν είναι παράνομη ή σε λάθος σημείο 



η αφίσα που στέλνει τον κόσμο σε κάποιο μαγαζί και δε μας ενδιαφέρει η ουσία αν αυτό 
το μαγαζί έχει γεμίσει παράδειγμα, με τραπεζοκαθίσματα τα πεζοδρόμια και δεν υπάρχει 
ασφαλής κυκλοφορία του κόσμου.  

Γνωρίζω την κατάσταση της αγοράς, έχω μεγαλώσει μέσα στην αγορά και επίσης 
από την επαγγελματική μου δραστηριότητα βλέπω, ξέρω τα προβλήματα που 
αντιμετωπίζουν οι επιχειρήσεις και σίγουρα τα πρόστιμα είναι ένα πρόσθετο βάρος στην 
ήδη επιβαρυμένη οικονομική προβληματική λειτουργία των επιχειρήσεων, αλλά  επειδή 
ακριβώς πιστεύω ότι η ανθρώπινη ζωή δεν μπορεί να μετρηθεί με τίποτα, ίσως, δεν είναι 
η πρώτη φορά αλλά είναι από τις ελάχιστες Πρόεδρε που θα ψηφίσω λευκό, θα ψηφίσω 
λευκό καθαρά ως ένδειξη αν θέλετε διαμαρτυρίας ή καταγγελίας από μέρους μου, 
υποκριτικής στάσης του Δήμου πάνω στο θέμα που ανέφερα, αντιλαμβανόμενος πλήρως 
κι απόλυτα τον κ.Θεοδωρίδη. Προπαντός επειδή υπάρχει αυτή η έλλειψη προσωπικού και 
από ό,τι έχω αντιληφθεί τραβάει τα πάνδεινα.   

Πρόεδρος: Μη χαρακτηρίζετε και προκαταλαμβάνετε την ψήφο των συναδέλφων, 
δηλαδή όσοι συνταυτιστούν με την πρότασή σας θα είναι υποκριτές; Ο Δήμος 
εκπροσωπείται λοιπόν από το συμβούλιο, δε χρειάζεται την άποψη σας, μην προβαίνετε 
σε χαρακτηρισμούς, σας παρακαλώ πάρα πολύ.  

Κάκαρης: Ποιον χαρακτήρισα; Τι είπα; Είπα αντιλαμβάνομαι τον κ.Θεοδωρίδη. 
Πρόεδρος: Ναι αλλά δεν είναι υποκριτές όσοι θα ψηφίσουν διαφορετικά από την 

άποψη τη δική σας, κ.Κάκαρη, έτσι;  
Κάκαρης: Πρόεδρε με συγχωρείτε, γιατί πάντα σε δική μου τοποθέτηση είτε εσείς 

είτε η Δήμαρχος με διορθώνετε; Δεν έχει συμβεί σε κανέναν άλλον, μόνο με εμένα 
γίνεται αυτό, δεν μπορώ να το καταλάβω.  

Πρόεδρος: Ίσως εσείς να δώσετε την απάντηση στον εαυτό σας, το προκαλείς 
Γιώργο. 

Κάκαρης: Την άλλη φορά στο Ξηρολίβαδο με είπατε … 
Δήμαρχος: Να ενημερώσουμε Πρόεδρε ότι δεν υπάρχει πρόβλημα με τη φωτιά, 

επιστρέφουν πίσω τα μηχανήματα που στείλαμε αλλά υπάρχει εν εξελίξει η φωτιά από 
Φλώρινα και Σκόπια και είναι σε επιφυλακή η πυροσβεστική. 

Σουμπέκας: Θα ήθελα μόνο, γιατί από ό,τι είδα, μάλλον τα πρόστιμα όπως είπατε, 
είναι ακριβά και κάπου όλοι μας θέλουμε να είμαστε πιο επιεικείς.  

Πάνω σε αυτό θέλω να αναφέρω ένα παράδειγμα πρόσφατα μιας νομοθεσίας για 
πρόστιμα που υπήρχαν σε οδηγούς που εργαζόταν παραπάνω, λόγω αυτής της 
οικονομικής κρίσης της Ελλάδος, κυκλοφόρησε μια εγκύκλιος και λέει να μην επιβάλλει 
τα πρόστιμα γιατί θα μειωθούν στο εγγύς μέλλον, το αναφέρει χαρακτηριστικά, γι’ αυτό 
και λέω, ανατρέχω και λέω ότι αν είχαμε το ποινολόγιο, αν είχαμε το μητρώο ποινών, θα 
ήταν ό,τι καλύτερο και για εμάς, θα μας έλυνε τα χέρια. Μια φορά θα φτιάχναμε αυτή την 
υπέρβαση, θα χαρίζαμε μια φορά, θα το κάναμε, και δεύτερη φορά θα το ήξεραν, δε θα 
μπορούσε να πει ο ίδιος αν ήταν σε ταμπλό ή αν δεν ήταν σε ταμπλό, γι’ αυτό το λόγο κι 
εγώ λέω ότι θα ψηφίσω λευκό. 

Αγγέλογλου: Νομίζω ότι αυτό το θέμα είναι τόσο πολυπαραγοντικό που 
καταντάει ή μάλλον διολισθαίνει να γίνεται ένας συνεχής εμπαιγμός. 

 Στην καλύτερη περίπτωση είναι δύσκολο να απονεμηθεί δικαιοσύνη γιατί τα 
μεγέθη των επιχειρηματιών είναι μη συγκρίσιμα. Αν το πρόστιμο για ορισμένους είναι 
μικρό το πληρώνουν και το βάζουν στα έξοδα, οι μικροί δε διανοούνται να 
αφισορυπάνουν ούτε περνάει από το μυαλό τους.  

Στη χειρότερη περίπτωση όμως αυτό είναι πάλι εμπαιγμός ως εργαλείο στα χέρια 
εκείνων που άλλοτε παριστάνουν τους αυστηρούς και άλλοτε παριστάνουν τους επιεικείς 
κατά το δοκούν και έχουν δηλαδή ένα υπερόπλο για τις πελατειακές τους σχέσεις.  

Πάντως ο Αριστοτέλης είπε ότι μπορείς όσο θέλεις να γίνεις αυστηρός αν 
πρωτίστως γίνεις δίκαιος και δε βλέπω να γινόμαστε δίκαιοι, δε βλέπω επίσης να 
πληρώνεται ούτε ένα πρόστιμο. Αν υποβληθεί πάνε και το ακυρώνουν, το χαρίζετε  και 
θα ήθελα στο επόμενο Δ.Σ. να μου δοθεί μια κατάσταση με όλα τα πρόστιμα που έχουν 
εισπραχθεί, δε θέλω να με στείλετε στον αρμόδιο όπως συνηθίζετε, δε μ’ αρέσουν οι 
κάτω από το τραπέζι συζητήσεις και ενημερώσεις, εδώ εις επήκοον πάντων. 



Πρόεδρος: Ο ζητών λαμβάνει και ο αιτών ευρίσκει. Εσείς θα ζητήστε και θα 
πάρετε αυτά που ζητάτε αγαπητέ συνάδελφε. Υπάρχει άλλος που θέλει να 
δευτερομιλήσει; 

Θεοδωρίδης: Για να κλείσω το θέμα, εμένα προσωπικά δε με αφορά το ύψος του 
προστίμου, θα πρέπει όμως να προσέξουμε οτιδήποτε αποφασίσουμε σήμερα μήπως από 
την Περιφέρεια ακυρωθεί, όπως κάποια άλλη προηγούμενη απόφαση που πήραμε για τον 
κ.Ποταμόπουλο.  

Δε με ενδιαφέρει το ύψος του προστίμου, καταρχάς θα ζητήσω ονομαστική 
ψηφοφορία, είναι ξεκάθαρο αυτό, κάποιοι τέλος πάντων θα πρέπει να καταγραφεί το 
όνομά τους, ποιες είναι οι θέσεις τους. Ανεξάρτητα από το ύψος του προστίμου, αυτό που 
με ενδιαφέρει εμένα σαν αντιδήμαρχο καθαριότητας στο θέμα της αφισορύπανσης, είναι 
να εφαρμοστεί ο νόμος, γιατί όλοι το ξεπερνάτε. Ο νόμος έχει συνέχεια,  έχει το άρθρο 9 
παράγραφος 5, ζητείται κι επιβάλλεται από τον ρυπαίνοντα να απομακρύνει ο ίδιος κι αν 
δεν το απομακρύνει ο ίδιος, ο Δήμος εάν μπορεί κι αν δεν μπορεί με ιδιωτικό συνεργείο. 
Για πείτε μου εσείς εδώ μέσα ποιος έχει τη διάθεση πραγματικά να προχωρήσουμε σε 
αυτό και να μην τιμωρήσουμε κανένα;  

Εάν θα πάτε σήμερα στην Ελιά κύριοι, θα δείτε κάποιο κόμμα σήμερα, κάποιο 
φεστιβάλ, είναι γύρω στα εφτά μέτρα η αφισορύπανση, δεν ξέρω πώς ανέβηκαν εκεί 
πάνω αυτοί οι κύριοι.  

Πέστε μου εσείς πως θα τις κατεβάσουμε και σε ποιον θα χρεώσουμε ή με τι φόβο 
καρδιάς όποιος θα ανέβει εκεί πάνω να την κατεβάσει και ποιος θα υποστεί αυτό το 
κομμάτι.  

Εγώ ζητώ για να καταλήξω, ονομαστική ψηφοφορία.  
Δεύτερο, δε θέλω όσο αφορά το κομμάτι το δικό μου και τη δικιά μου ψήφο, θα 

είναι ό,τι λέει ο νόμος, δε θέλω το θέμα να γυρίσει πίσω από την Περιφέρεια, δε θέλω να 
ξαναπάμε γιατί πιστεύω θα ξαναπάμε σε άλλη αναβολή, θα ξαναρθεί το θέμα πίσω της 
Περιφέρειας, επομένως νομιμότητα, νομιμότητα, νομιμότητα.  

Μελιόπουλος: κ.Θεοδωρίδη αργήσατε αλλά μάλλον το πήγατε εκεί που θέλατε. 
Είναι ντροπή να συγκρίνετε την αφισοκόλληση του Κ.Κ.Ε. με την αφισοκόλληση των 
επιχειρήσεων. Αυτό και τίποτα άλλο, αν είχατε θάρρος να το λέγατε.  

Παπαδόπουλος: Το νομιμότητα, νομιμότητα, νομιμότητα του κυρίου συναδέλφου 
το θέλουμε όλοι, κανένας δε θέλει να μην τιμωρηθούν, κανένας δε θέλει να υπεκφύγει, 
κανένας δε θέλει όμως να συναντήσει φαινόμενα των προηγούμενων Δ.Σ. και των 
αποφάσεων που λάβαμε οι οποίες ποτέ δεν εφαρμόστηκαν και  δε θα εφαρμοστούν διότι 
είναι αδύνατο να εφαρμοστούν.  

Αυτά που ανέφερε η Δήμαρχος και ο Γ.Γ. όσον αφορά τη μείωση, όταν είναι 12 x 
1.450, αν είναι 6 x 1.450 είναι 9.000,00€, ούτε αυτό είναι μικρό.  

Κανένας δε θέλει ούτε να ελιχθεί ούτε τίποτα, απλώς όταν λέμε κάποια πράγματα, 
ξεκινήσαμε να κάνουμε κάποιο έργο όλοι με τον τρόπο μας, πρέπει να το 
ολοκληρώνουμε, αν το αφήνουμε στη μέση το έργο, έρχονται τέτοια πράγματα μπροστά 
μας και συνεχίζουν να υπάρχουν εκκρεμότητες, εκκρεμότητες επί εκκρεμοτήτων, 
συνεχώς, δεν τελειώνουμε κάτι, αν είχαμε τελειώσει κάποια πράγματα δε θα ήταν 80€ το 
πρόστιμο. 

Τσιλογιάννης: Θα ήθελα να πω μόνο το εξής: Από τον Κώδικα Είσπραξης 
Δημοτικών Εσόδων, από το λεγόμενο ΚΕΔΕ, προβλέπεται η συγκεκριμένη διαδικασία 
επιβολής του προστίμου.  

Στην επιβολή του προστίμου είπαμε ποια διαδικασία ακολουθείται για το 
ενδεχόμενο μείωσης ή στο Διοικητικό Πρωτοδικείο όταν και εφόσον αποφασίσει και 
όποια απόφαση βγάλει. Είτε με τον έναν τρόπο είτε με τον άλλο, στην υπηρεσία θα 
καθαρογραφεί το πρόστιμο που θα επιβληθεί, είτε από την απόφαση του Διοικητικού 
Πρωτοδικείου, είτε από την απόφαση της αρμόδιας επιτροπής. Στη συνέχεια η διαδικασία 
είναι συγκεκριμένη και ό,τι ο νόμος προβλέπει κάθε φορά. Αν προβλέπεται ενδεχόμενα 
ρύθμιση, όπως τελευταία, των 48 δόσεων όπου αυτό σημαίνει ό,τι σημαίνει ή αν θα 
ακολουθήσει διαδικασία των αγωγών από τη μεριά του Δήμου σε βάρος οιουδήποτε 
οφειλέτη, αυτά είναι θέματα που προβλέπονται νομοθετικά και τα ξέρετε πολύ καλά. 



Κατάθεση αγωγής, αναβολή πρώτη, αναβολή δεύτερη και πάει λέγοντας, άρα λοιπόν δεν 
είναι γιατί δε γίνεται είσπραξη με ευθύνη των υπηρεσιών, υπάρχει μια συγκεκριμένη 
νομοθεσία που δίνει τη δυνατότητα και σ’ αυτόν ο οποίος τιμωρείται, να προσφύγει στα 
δικαστήρια και μέχρι να τελεσιδικήσει μια απόφαση από τα δικαστήρια, δεν μπορεί να 
ξεκινήσει καμιά διαδικασία.  

Άλλωστε οι χρηματικοί κατάλογοι μέχρι που να γίνουν σύμφωνα με το ΚΕΔΕ και 
την υφιστάμενη νομοθεσία, προβλέπεται και πενταετία, σε άλλες περιπτώσεις εικοσαετία, 
σε περιπτώσεις άλλες δεκαετία, καταλαβαίνετε ότι δεν υπάρχει αδιαφορία της υπηρεσίας, 
υπάρχει συγκεκριμένο νομοθετικό πλαίσιο που οδηγεί στον τρόπο είσπραξης ή μη. 

Κάκαρης: Δυο κουβέντες μόνο. Καταρχήν επειδή πιθανόν να έγινε παρεξήγηση, 
αν και νομίζω ήμουν ξεκάθαρος, η υποκριτική στάση δεν αφορούσε εδώ τους 
συναδέλφους. Μιλάω για την υπηρεσία, βέβαια και κατ’ επέκταση είναι πολύ πιθανό να 
υπάρχει και της πολιτικής αν θέλετε, των αιρετών, της πολιτικής ηγεσίας. Αγαπητέ 
Θεόδωρε αντιλαμβάνομαι απόλυτα την αγωνία σου και είμαι 100% μαζί σου, 
γνωρίζοντας τα προβλήματα που έχεις με την έλλειψη προσωπικού σε οικονομικό 
επίπεδο και αντιλαμβάνομαι επίσης και την ευαισθησία που έχεις να προσφέρεις κάτι 
παραπάνω.  

Για να μην παρεξηγηθώ είπα θα ψηφίσω λευκό μόνο και μόνο ως διαμαρτυρία, 
γιατί θεωρώ ότι υπάρχουν πολύ μεγαλύτερες και περισσότερες παραβάσεις 
ουσιαστικότερες που αφορούν θέματα υγείας. Να λύσουμε αυτές και μετά λύνουμε κι 
αυτά, μόνο και μόνο γι’ αυτό το λόγο.  

Επίσης, θα παρακαλούσα Πρόεδρε και αγαπητή Δήμαρχε, όποτε στο μέλλον 
τοποθετηθώ θα παρακαλούσα να είστε λίγο προσεκτικοί και να με σέβεστε περισσότερο. 
Έχει εδώ και πόσο καιρό, με συγχωρείς λίγο Βασίλη, όποτε μιλάω, η Δήμαρχος ή θα 
μουρμουρίζει ή θα απευθύνεται απαξιωτικά, μέχρι και μαρκησίες μας είπε πάνω στο 
Ξηρολίβαδο. Θα παρακαλούσα πάρα πολύ όπως τη σέβομαι και την αγαπώ και τη 
γνωρίζω τόσα χρόνια, να μου συμπεριφέρεται κι εμένα, γιατί δεν ήταν αυτή η 
συμπεριφορά πριν τις εκλογές για να κατεβώ μαζί της υποψήφιος αγαπητή μου Χαρούλα, 
όποτε μιλάω να συμπεριφέρεσαι έτσι. 

Νεστορόπουλος: Πρόεδρε, από τις τοποθετήσεις των συναδέλφων μέχρι τώρα, 
διαπιστώθηκε ότι στη διοίκηση αυτού του Δήμου δεν μπορείς να βγάλεις άκρη.  

Ο ένας προτείνει το ένα, ο άλλος προτείνει το άλλο, δεν υπάρχει τίποτε 
οργανωμένο. Δηλαδή έχουμε δέκα ανθρώπους σύμφωνα με τα εισηγητικά οι οποίοι 
διαφημίζονται παράτυπα, παράνομα και δεν μπορούμε αυτούς τους ανθρώπους να τους 
βάλουμε σε τάξη; Ε, τότε δεν είμαστε ικανοί, δηλαδή πως θα λύσουμε τα άλλα τα 
θέματα; Είναι γνωστοί, καθημερινοί φίλοι μας, είμαστε μαζί τους και δεν μπορούμε να 
τους βάλουμε σε μια τάξη και ο ένας προτείνει αυτό, ο άλλος προτείνει το άλλο, η 
Δήμαρχος προτείνει αναβολή, της λέει ο αντιδήμαρχος καθαριότητας εγώ θα παραιτηθώ 
αύριο και αυτή μετά αποσύρει την αναβολή; Τι διοίκηση είστε εσείς; Να μην πω καμιά 
χειρότερη έκφραση, σηκωθείτε φύγετε Δήμαρχε αν δεν μπορείτε, εδώ πρέπει να σπάσετε 
αυγά, δε γίνεται να είμαστε καλοί με όλους, βάλτε τάξη, δεν περπατάει τίποτα σ’ αυτό το 
Δήμο, έχουν χρεοκοπήσει τα πάντα. 

Δήμαρχος: Ποια είναι η πρότασή σας, μπορείτε να μου την πείτε; 
Νεστορόπουλος: Η πρότασή μου είναι ότι δεν ξέρετε τι σας γίνεται. Τέλος 

πάντων, ας την Δήμαρχο, ας πει ό,τι θέλει αλλά εδώ είναι διαπίστωση κοινή των πάντων, 
έρχεται ένα θέμα όπως τόσα άλλα με προχειρότητα και θα επαναλάβω, σας λέει ο 
αντιδήμαρχος και καλώς προασπίζεται αυτό που προτείνει, ότι θα παραιτηθεί, με 
συγχωρείτε πάρα πολύ, δε σας μένει τίποτε άλλο από το να παραιτηθείτε Δήμαρχε. 

Δήμαρχος: Ωραία, καληνύχτα, λοιπόν εάν τελείωσε ο κ.Νεστορόπουλος επειδή 
είναι έμπειρος στην αυτοδιοίκηση, ξέρει πώς εισάγονται αυτά.  

Προτείνω το ελάχιστο πρόστιμο που προβλέπει ο νόμος, δηλαδή 1.467,35€ για 
κάθε μία από τις δύο βεβαιωμένες παραβάσεις.  

Θεοδωρίδης: Ζητώ να γίνει ονομαστική ψηφοφορία, για να δούμε επιτέλους τις 
θέσεις και τι ψηφίζει ο καθένας μας.  



Γκαμπέσης: Θα ήθελα να δικαιολογήσω τη λευκή μου ψήφο σαν ένδειξη 
διαμαρτυρίας για την ανικανότητα του Δ.Σ. και της δημοτικής αρχής να διαχειρίζεται 
τέτοια θέματα απλά, που άπτονται της καθημερινότητάς μας. Σε προηγούμενη 
συνεδρίαση Δ.Σ., είχα παραιτηθεί από μέλος της Επιτροπής Ποιότητας Ζωής, κάνοντας 
μια πρόταση.  

Επαναφέρω λοιπόν πάλι αυτή την πρόταση, να γίνονται δηλαδή ειδικά συμβούλια, 
εφαρμόζοντας ειδικούς ρυθμιστικούς κανόνες για την εύρυθμη λειτουργία της πόλης. 

Τσιούντας: Όπως πάντα πολλά θέματα έρχονται πρόχειρα στο Δ.Σ.  
Ο κ.Θεοδωρίδης μίλησε για «καραγκιοζιλίκια», η Δήμαρχος έκανε πρόταση και 

την απέσυρε υπό την απειλή του κ.Θεοδωρίδη. Χρειάζεται λοιπόν περισσότερη 
σοβαρότητα όταν έρχονται τέτοια θέματα στο Δ.Σ. Ψηφίζω λευκό. 

Αγγέλογλου: Θα απέχω από την ψηφοφορία αυτού του θέματος, αλλά και από τη 
συζήτηση και ψηφοφορία όλων των σχετικών με αυτό θεμάτων. 

Καγκελίδης: Ζητώ να γίνει αναβολή. Δε σημαίνει ότι με αυτό τον τρόπο δε θα 
γίνει συζήτηση ή επιβολή των ανάλογων προστίμων. Ειδάλλως θα ψηφίσω λευκό. 

Πρόεδρος: Κ. Θεοδωρίδη, το αίτημά σας για ονομαστική ψηφοφορία γίνεται 
δεκτό. Η γραμματέας θα εκφωνεί ένα - ένα τα ονόματα με βάση την εκλογή τους και θα 
ψηφίζετε ονομαστικώς υπέρ ή κατά της εισήγησης της αντιδημάρχου Ελισάβετ 
Αρχοντάκη όπως αυτή διαμορφώνεται από την πρόταση της Δημάρχου. Παρακαλώ ν’ 
αρχίσει η ονομαστική ψηφοφορία. 

Στη συνέχεια η γραμματέας φώναζε τα ονόματα του συμβούλων και αυτοί 
δήλωναν την παρουσία τους και αν υπερψηφίζουν ή καταψηφίζουν την παραπάνω 
εισήγηση. Έτσι: 

Υπέρ της εισήγησης ψήφισαν 13 σύμβουλοι, οι: 
Δ. Δάσκαλος, Θ. Θεοδωρίδης, Α. Λαζαρίδης, Ν. Τσιαμήτρος, Β. Σταυροπούλου-
Μπακαμτζόγλου, Π. Παυλίδης, Θ. Αγγελίνας, Λ. Πουλασουχίδης, Κ. Βοργιαζίδης, 
Ν.Μωυσιάδης, Χ.Κούτρας, Ν. Μαυροκεφαλίδης, Β. Παπαδόπουλος. 

Λευκή ψήφο έδωσαν δεκαπέντε (15) δημοτικοί σύμβουλοι, οι: Χ.Γαϊτάνου, 
Α.Καγκελίδης, Μ.Παπαϊωάννου, Γ.Κάκαρης, Κ.Κουτσαντάς, Α. Νεστορόπουλος, 
Α.Γκαμπέσης, Β.Γιαννουλάκης, Χ.Τσιούντας, Ε.Γουναράς, Γ.Σουμπέκας, 
Κ.Παναγιωτίδης, Δ.Γκέκα, Α.Παπαδόπουλος, Γ.Μελιόπουλος. 

Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 2-7-2012 εισηγητικό σημείωμα της αντιδημάρχου Ελισάβετ Αρχοντάκη. 
2.- Την πρόταση της Δημάρχου. 
3.- Τις υπ’ αριθ. 354/27-12-2011 & 356/28-12-11 εκθέσεις βεβαίωσης παραβάσεων της 
Δημοτικής Αστυνομίας Δ.Βέροιας. 
4.- Ότι η παραπάνω προέβη σε αυθαίρετη διαφήμιση του καταστήματος «ΣΕΙΡΙΟΣ» 
τοποθετώντας ξύλινα πλαίσια με αφίσες σε διάφορες πλατείες και σε συμβολές διαφόρων 
οδών της πόλης.  
5.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
6.- Τις διατάξεις του άρθρου 65 του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης), των 
άρθρων 2,3,5,8 και 10 του Ν.2946/2001 και του άρθρου 96 του Ν.3463/2006. 

 
 
 

Αποφασίζει κατά Πλειοψηφία 
 

Τη μη επιβολή προστίμου για αυθαίρετη διαφήμιση στην εταιρία με την επωνυμία 
«Καραπαναγιωτίδου Ε.-Ταραρά Κ. Ο.Ε.» 
 

 
 
 
 
 



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  485 / 2012 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Νικόλαος Μαυροκεφαλίδης 

 
 

Δημητρούλα Γκέκα 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Δ. Δάσκαλος  Η. Τσιαμήτρος  
Μ. Σουμελίδης     
Θ. Θεοδωρίδης     
Γ. Μιχαηλίδης   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Α.  Λαζαρίδης  Χ. Δουλγερίδου  
Ν.  Τσιαμήτρος  Ι. Λιάτσου  
Β. Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου  Ε. Εμμανουηλίδης  
Π. Παυλίδης  Ι. Παπαδόπουλος  
Τ. Χατζηαθανασίου  Ν. Αγγέλου  
Θ. Αγγελίνας     
Λ. Πουλασουχίδης     
Κ. Βοργιαζίδης     
Ν. Μωυσιάδης     
Χ. Κούτρας     
Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου     
Α. Καγκελίδης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Θ. Κορωνάς     
Γ. Κάκαρης     
Β. Παπαδόπουλος     
Κ. Κουτσαντάς     
Λ. Τσαβδαρίδης     
Α.  Νεστορόπουλος     
Α. Γκαμπέσης     
Κ. Κοστογλίδου     
Β. Γιαννουλάκης     
Χ. Τσιούντας     
Ε. Γουναράς     
Γ. Σουμπέκας     
Κ. Παναγιωτίδης     
Α. Παπαδόπουλος  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  17-09-2012 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ 
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

Γ. Μελιόπουλος 
Ι. Αγγέλογλου 
  
  
  
  
  
  

 
 
 
 
 
 


